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REUNIÓ REGIONAL RPP 05-02-2025  

 

El passat dimecres va tenir lloc la Reunió Regional amb el nou Comissari Cap de la 

Regió, Josep Codina, Sotscap Regional i Caps del servei d’Administració. 
 

En la seva “presa de contacte” el nou Cap de la Regió ha vist de primera mà les 

mancances i problemàtiques generals arreu del territori. Situació en precari de les 

infraestructures, mitjana d’edat molt alta i molta gent en segona activitat. Manca 

general de comandaments i futurs relleus dels mateixos amb molts interrogants.  
La radiografia policial és la següent; Augment delinqüencial d’un 10% a la Regió i d’un 

13% a Lleida ciutat.  
 

Per descomptat, el parc mòbil és també un greu problema. S’han augmentat plantilles 

però ni els espais ni el material han acompanyat aquest augment.   
 

A continuació un resum dels punts tractats entre Sindicats i Caps de la Regió:  
 

LLEIDA  
Finalització del Pirep (obres de rehabilitació i eficiència energètica), es preveu per 

finals de març. Queda pendent la substitució de caldera per un sistema d’aerotèrmia 

per tot l’edifici. Aquesta substitució porta afegit un temps sense disposar del sistema 

de calefacció en funcionament, per la qual cosa i davant les baixes temperatures que 

patim hem demanat es faci més endavant, tot i que podria ser imminent.  
 

Estacionament vehicles particulars, un cop finalitzin les obres i mentre s’instal·lin 

els mòduls al pàrquing (podria ser darrer trimestre 25, primer 2026), es podrà tornar a 

aparcar a dins. Un cop posin els mòduls no hi haurà espai per l’estacionament de 

vehicles particulars.  
 

Dutxes, amb les actuacions que han fet no s’ha solucionat el problema. Amb la nova 

aerotèrmia es preveu que es pugui resoldre el tema dels canvis de temperatura. Hi 

estem al damunt perquè amb els diners que s’han invertit s’està donant un servei 

totalment indigne als companys/nyes).  
 

Espais, mentre arriben els mòduls i més endavant s’engegui un projecte d’ampliació 

(2026) es faran canvis d’ubicació. Ens diuen que a l’antiga Sala, anirà Informació i a 

Informació podrien anar Requeriments, ORC i Fures. ARSEC, també al costat de Sala.  
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Unitat d’Investigació, com a la resta de Comissaria es preveu un canvi i substitució 

de mobiliari i s’aprofitarà per millorar/ampliar els espais actuals. Tots aquests 

moviments estan previstos en les setmanes vinents 
 

Camp de Tir, Ens comuniquen que la galeria de Tir de la nova ABP Garrigues-Plà 

d’Urgell ha de ser de 25 metres. L’obra encara no ha començat i te una previsió de 

durada de 18 mesos. Mentrestant a continuar gaudint de les instal·lacions actuals, i 

amb el millor clima. Després de mil anys estem igual.. 

 

Parc mòbil; després de fer una “foto” de la situació actual i, en paraules del mateix 

Comissari, aquesta “és inquietant”. Urgim a la demanda de vehicles i a què es posin 

tots els mitjans per accelerar les reparacions que sorgeixen. No podem tenir vehicles 

pendents de reparació durant mesos. També els hem fet arribar els darrers problemes 

detectats arreu del territori amb els airbags dels vehicles mampares. En alguns casos 

els laterals estarien desconnectats i en d’altres senzillament no s’han activat quan 

tocava. S’han sorprès a l’escoltar-nos i han expressat que seria “un fet molt greu” de 

ser així. S’han compromès a revisar aquests extrems.  
 

OAC, a la demanda dels efectius que voluntàriament volen fer el Q5 amb totes les nits 

que pertoquen, segons els Caps de la Regió, això està “autoritzat”. Veurem si és així.  
Drons; tot i que és un punt què no és de la seva “competència” els hem demanat que 

facin totes les gestions possibles perquè es desencalli. Tornen a dir que la resolució és 

imminent.  
 

ACD; continuem traslladant queixes per l’arribada de detinguts de GUB de qualsevol 

forma (bosses de brossa amb objectes) i altres. Ho traslladaran. Tenim tot el dret i 

justificat per no fer la recepció del detingut quan hi hagi incidències d’aquest tipus i que 

ens puguin comprometre. Feu NI sempre que us hi trobeu.  
Així mateix, i de forma general a tota la regió, està prevista una renovació de mobiliari 

que es farà progressivament.  
 

Arro; en breu arribaran dos tot terreny llargs per iniciar una prova pilot. 

  
MOLLERUSSA  
Pendent licitació formal de les obres, en breu s’iniciaran. Ens han informat que hi va 

haver una “contraoferta” molt a la baixa d’una de les empreses i que es va haver 

d’estudiar el projecte però finalment va decaure en no donar fiança. Aquest fet ha 

endarrerit l’adjudicació.  
 

D’altra banda hem traslladat les vostres queixes sobre la zona de brífing i altres que hi 

ha al pàrquing. En un principi no volien fer cap pas donat realment no es pot tractar 
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aquest espai com una zona d’interior perquè no ho és (a efectes administratius). Hem 

insistit força amb el tema temperatures i faran un estudi per veure que es pot fer més 

enllà de posar més calefactors que fan saltar el general.  
 

BORGES BLANQUES 

Aviat arribaran tres mòduls (1 trimestre han dit), amb això es podria solucionar el 

problema del brífing per exemple. Pendent l’ampliació de la Comissaria (145 m2) que 

està prevista per finals d’any.  
 

CERVERA 

Projecte d’ampliació de la Comissaria (180 m2) que inclou un nou mòdul d’encotxament 

de detinguts a l’àrea de custòdia (execució prevista finals 25-2026)  
Hem demanat un segon wc pel personal femení. Ens responen amb números i normativa 

que manifesten respectar i que a més posar un altre wc trauria lloc de taquilles, la qual 

cosa podria ser un altre problema. Instem l’administració a buscar altres opcions.  
Males olors de l’ACD, problema que s’ha de solucionar posant sifons a les garjoles i/o 

conductes que portin a un sifó final. (En estudi).  
 

TÀRREGA 
Vam demanar i tornem a fer-ho, un altre locutori per recollir denuncies. També una 

nova ubicació pel brífing de Trànsit. La realitat és que a la Comissaria qualsevol millora 

passa per l’ampliació de les instal·lacions (en projecte i que guanyaria 290 m2). Això 

sí, menjant-se part de l’estacionament de vehicles.  
Ben aviat tindrem el nou Sotscap de Comissaria, fet que incomprensiblement ha trigat 

mesos.  
 

BALAGUER 

Previsió que en poc temps s’ampliarà la OAC amb un locutori més i hi haurà redistribució 

d’espais.  
 

PONTS 

No es cobrirà la plaça de Cap de la Comissaria probablement fins a la nova convocatòria 

de Sots.  
Estan preparant una modificació perquè l’actual Sotscap pugui fer les tasques de Cap 

de forma remunerada. 

 

Per qualsevol consulta, contacta amb el teu delegat de la RPP 

USPAC, EL SINDICAT DELS MOSSOS 

Barcelona, 7 de febrer de 2025 
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